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ERC-R buscarà donar veu a l'EMD des del consistori

La recollida selectiva d'escombraries i la vigilància i seguretat
de Valldoreix són les àrees més importants a millorar per a la
coalició d'ERC i Reagrupament al territori. Tot i no presentar
candidatura pròpia a Valldoreix, la coalició independentista es
postula com a pont entre l'Ajuntament i Valldoreix. L'actual
vocal de l'EMD Teresa Veciana ha demanat aquest dissabte
que l'Ajuntament els tingui més en compte a l'hora de fer els
projectes i prendre decisions que són competència del
consistori.

L'alcaldable d'ERC-R, Mireia Ingla, s'ha mostrat molt satisfeta per la feina feta aquests darrers quatre anys a
l'EMD de Valldoreix en àmbits com el transport públic i la creació de nous equipaments. Tot i així, Ingla ha
apostat per millorar les relacions entre l'Ajuntament i l'EMD per facilitar la governabilitat del territori i donar
veu als valldoreixencs.

Mireia Ingla: Ens comprometem a facilitar la governabilitat aquests propers quatre anys i això passa
per unes bones relacions amb l'Ajuntament.

L'actual vocal a l'EMD de Valldoreix Teresa Veciana ha destacat que les àrees més descuidades i amb les
quals la gent està més descontenta són les que depenen de l'Ajuntament.

Teresa Veciana: Les àrees que menys funcionen de Valldoreix  i que la gent està més descontenta són les
que depenen de l'Ajuntament i a més no se'ns té en compte.

A més, la vocal d'ERC al territori ha lamentat que l'Ajuntament els consideri com un barri més de la ciutat, en
comptes d'una administració, i que per tant no es compti amb l'EMD a l'hora de prendre decisions.
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